
Zápis 
                ze schůze výboru MRS  z.s., pobočného spolku Hodonín konané dne 13.9.2023. 
 
Přítomni : Richard Werner, Ing. Jaromír Herzán,MUDr. Jiří Brückner, Zdeněk Pavlík, Mgr. Bohdana 
Kuzmová,Jiří Polách, Miroslav Olšar, Jan Gajdoš,  Josef Měsíček, Ing. Jaroslav Mašat, 
Za KRK.: Mgr. Jiří Vinklárek,  Josef Wölfel 
Program:   1) Kontrola úkolů 
      2) Zarybňovací limit na rok 2023 
      3) Výsadba ryb 
      4) Výlov rybníčku Cigánka 
      5) Rybářské závody na „Lužickém hliníku“  
      6) Koupě pozemků u budovy spolku 
      7) Zahájení činnosti rybářského kroužku 
      8) Různé 
 
ad1) Úkoly byly splněny 
 
ad2) Spolek obdržel ze Svazu zarybňovací limit na rok 2023. Pro mimopstruhové revíry je celková 
částka 944 387,- Kč. Na pstruhový revír je částka 37 119,-Kč. U revírů K2B a M4 je zarybňovací 
koeficient 2,2  u revíru M4A 2,15 a u revíru M5 2,12. 
 
ad 3) Od června 2023 bylo vysazeno na K2B 200 ks sumce Su1,na M4 1600 ks sumce Su1 a 188 ks 
kapra K3, na M4A 300 ks sumce Su1 a 350 ks kapra K3, na M5 400 ks sumce Su1 a 188 ks kapra K3. 
Předseda spolku dále informoval výbor o předpokládaných termínech dodávek ryb z výlovů. 
 
ad4)  Na 7.10.2023 zajišťuje spolek výlov rybníčku „Cigánka“ . Předseda spolku informoval o 
problémech s personálním a technickým zajištěním výlovu. 
 
ad5 ) Trofejní ryby z výlovu „Cigánky“ budou vysazeny na „Lužický hliník“ a 15.10.2023 budou na 
tomto revíru uspořádány závody.  
 
ad6) Jednatel spolku podal informaci, že Státní pozemkový úřad konečně poslal spolku návrh smlouvy 
na odkup pozemků u kanceláře spolku. Odkup pozemků byl odsouhlasen členy podpisovou akcí. 
Výbor bere informaci na vědomí a ukládá předsedovi a jednatelovi splnit podmínky smlouvy a tuto na 
SPÚ podepsat. 
 
ad7) Dne 20.9.2023 zahájí pro tento školní rok činnost rybářský kroužek. Pro děti jsou zajištěny 
pracovní sešity a soubory karet – naše ryby. Informace o zahájení činnosti kroužku a kontakty pro 
přihlášení dětí jsou na našich stránkách. (mrs – pobočný spolek Hodonín). 
 
ad 8) Předseda spolku informoval o variantách návrhu cen členských známek na rok 2024.    
Dále podal informaci o dění kolem připravovaného vyhlášení CHKO Soutok.   
 

Úkoly: 1 – Zajistit u dodavatelů potřebné množství a skladbu ryb pro podzimní výsadbu 
                            2 – Zajistit výlov rybníčku „Cigánka“ 

3 – Organizačně zajistit rybářské závody na „Lužickém hliníku“, zveřejnit informaci 
na stránkách spolku, zajistit plakáty a ceny. 
4 – Dokončit odkup pozemků od Státního pozemkového úřadu. 
5 – Zajistit rozbor vzorků vody ze studny pro napouštění Cigánky.        

                   
 V Hodoníně 13.9.2023                                            zapsal:  Ing. Herzán  


